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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen lépéseket tesz a kormány, hogy a pécsi 
Gyermekgyógyászati Klinika Onkohematológia Osztályán újra megfelelő számú ápoló várja a
betegeket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Nyáron a koronavírus-járvány esetszámai bezuhantak, voltak napok, amikor csak pár új fertőzöttet
találtunk. Ezen békés időszak alatt a kormányzat semmilyen döntést nem hozott annak érdekében,
hogy a magyar egészségügyet felkészítsék a várható újabb hullámra. Önök akkor vették észre, hogy
cselekedni kell, amikor a kórházak újra megteltek.

Azon a napon, amikor az aktív fertőzöttek száma megközelítette a 90.000 főt, a napi új fertőzöttek
száma meghaladta a 8000-et, akkor Ön kapkodva elrendelte, hogy ürítsék ki a kórházi ágyak 20%-
át.  Ez  összesen  12  ezer  ágyat  érintett.  Több  ezer  addig  ápolt  beteget  küldtek  haza,  szükséges
ellátások biztosítása nélkül.

Másik elkeserítő hír, hogy a járvány kirobbanása óta a magyarországi daganatos betegek 15-20%-át
nem találta meg az ellátórendszer. Miniszter Úr, ezek nem csak számok, ezek az adatok mögött
otthon,  ellátás  nélkül  szenvedő  emberek  vannak!
 
 Ilyen  borzasztó  hírek,  ilyen  kapkodó  intézkedések  mellett  látott  napvilágot  az  a  hír,  hogy
városunkban, Pécsett a Klinikai Központ Gyermekgyógyászati Klinika Onkohematológia osztályán
súlyos  ápolóhiány  van.  A szükséges  10-11  ápoló  helyett  csupán  7  dolgozik  az  osztályon.  Az
osztályvezető úr tájékoztatása alapján nehezen tudják pótolni a hiányzó ápolókat. 

Miközben tudjuk, hogy a daganatos betegek ötödét nem találták meg, közben a gyermekonkolóigai
osztályon  a  szükséges  személyzet  több  mint  harmada  hiányzik!  Ez  az  önök  elmúlt  11  évnyi



 
egészségpolitikájának a bukását!

 

Milyen lépéseket  tesz  a  kormány,  hogy a pécsi  Gyermekgyógyászati  Klinika  Onkohematológia
Osztályán újra megfelelő számú ápoló várja a betegeket?

Hogyan biztosítja a kormány, hogy az osztály működőképes maradhasson?

Hány  ápoló  dolgozott  a  járvány  előtt  és  hány  ápoló  dolgozik  jelenleg  a  pécsi  gyermek
onkohematológia osztályon?
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